
Referat,	generalforsamling	13.	november	2024	

Pkt	1:	Trine	Kni	er	valgt	som	dirigent.	

Pkt	2:	Formandens	beretning,	vedhæAet.	

Pkt	3:	Fremlæggelse	af	regnskab	som	blev	godkendt	

Pkt	4:	KonBngent	fortsæCer	uændret	med	75,-	og	150,-	kr.	

Pkt	5:	Niels	Sørensen-Moeslund	og	Malene	Falck	Christensen	sBllede	op	og	træder	ind	i	stedet	for	Karin	og	
Gudrun,	i	år	er	2	suppleanten	på	valg,	det	er	GiCe	Søndergaard	som	modtog	genvalg.		

Rolf	DjurtoA	er	1.	suppleant	og	er	på	valg	næste	år.	

Pkt	6:	Valg	af	revisor,	Kirsten	Andersen	er	i	år	på	valg	og	modtog	genvalg,	Niels	er	på	valg	næste	år.	

Pkt	7:	Indkomne	forslag,	ændring	af	regnskabsåret,	så	det	følger	kalenderåret,	deCe	blev	vedtaget	og	derfor	
kører	deCe	kalenderår	fra	november	2024	Bl	januar	2026.		

Forslag	om	ændring	af	foreningsnavn	Bl	BoBorger-Boeslum	og	omegns	borgerforening	,	hjemmeside	
BoBorger.dk		der	var	delte	meninger,	men	det	endte	med	at	blive	vedtaget.	

Pkt.8:	Evt:	Forslag	om	at	lave	et	spørgeskema,	for	at	høre	hvorfor	folk	ikke	kommer,	hvorfor	er	
sommerfesten	en	succes,	når	de	ikke	vil	komme	i	forsamlingshuset.		

Flere	surveys	kan	findes	online.	

Kontakt	forskellige	foreninger	for	få	besked	med	ud	på	deres	nyhedsmail.	

GiCe	Søndergaard	forslår:	

1.	fællesspisning,	hvis	muligt	i	forhold	Bl	forsamlingshuset	og	økonomi	

2.	Julearrangement	for	hele	familien,	gløgg	og	æbleskiver,	julefrokost	mv.	

3.	Sommerfesten	er	for	billig,	maden	bør	sBge	Bl	100,-	

4.	Ønske	om	en	forårsfest,	evt.	med	udklædning.	Økonomien	blev	drøAet.	Forslag	om	live	musik,	kan	måske	
trække	flere,	Malene	kender	Balladebandet	fra	Kolind	som	kunne	være	en	mulighed.		

Malene	Falck	forslår:	MGP	for	børn,	med	spisning.	

Hanne	Lykke	forslår:	

1. Logo	konkurrence		

2. Øl	og	vinsmagning,	portvin	og	whisky	–	også	for	mænd.	

Karin	fortsæCer	som	administrator	på	hjemmesiden,	så	hun	opdatere	den	eAer	anmodninger	fra	
bestyrelsen.	

	


